

# Referat fra bestyrelsesmøde

Onsdag d. 13.11.2024

**Deltagere fra bestyrelsen:** Trine, Helle, Signe, Gurli, Bianca og Laura

**Afbud:** Birgit

**Referent:** Laura

## 1/ Generalforsamling - dato? Hvem er på valg? Hvem vil fortsætte?

**Skal vi evt foreslå en vedtægtsændring; at bestyrelsen kan bestå af 5 til 7 medlemmer, som jeg kan forstå de har nogle andre steder?**

- Vi bliver enige om at afholde generalforsamling d. **28/1-2025 18.30**.
- Signe, Helle, Bianca og Birgit er på valg.
- Bianca afklarer, om hun kun ønsker 'kun' at varetage regnskabsdelen ift. kassererposten og vender hurtigst muligt tilbage.
- Signe og Helle stiller op igen.
- Birgit stiller ikke op til genvalg.
- Gurli trækker sig.
- Vi snakker om kommunikation i vores bestyrelsesgruppe på messenger og bliver enige om, at vi skal være bedre til at svare hinanden og evt. like beskeder, hvis man er enig.
- Vi snakker om at lave en vedtægtsændring, som hedder 5-7 medlemmer i bestyrelsen og vi bliver enige om at tage det med til generalforsamlingen.
- Der vil blive serveret kaffe og kage til generalforsamlingen.

## 2/ Julegaver - hvem gør hvad?

- **Laura:** Skriver til de trænere/frivillige, der mangler at vælge julegave.
- **Gurli:** Kontakter Maxi Zoo og Jespers Planteskole.
- **Helle:** Sørger for dem, der har valgt strømper.
- **Bianca:** Sørger for indkøb af gavekort hos Friluftsland.
- **Trine:** Skriver til Rie for at afklare, hvor vin og ølgaver plejer at komme fra.

## 3/ Mch - hvad har vi tjent? Hvordan posteres pengene? Skal vi fortsætte?

- Total tjent (indtil videre): 15.768 kr.
- Klubben: 7.884 kr.
- Agility: 4.602 kr.
- Nosework: 1.283 kr.
- Lydighed: 856 kr.
- Hoopers: 702 kr.
- Rally: 468 kr.
- Bianca laver en note på sin computer, hvor hun kan holde øje med hvilke hold, der tjener hvad.
- Helle vil gerne fortsætte med at have kontakt med MCH.
- Vi bliver enige om, at det er en god idé at dele billeder i vores DcH Herning Facebookgruppe i forbindelse med MCH-arrangementer. Samtidig kan vi informere om, at man gerne må tage familie eller venner med som hjælpere samt tydeliggøre, hvor mange penge der går til de enkelte hold og klubben.

#### **4/ Halbund - Hvor er vi? Arrangementer og andet for at skaffe penge. Ny konto? Penge barometer?**

- Bianca vurderer, at det er for besværligt at oprette en ny konto og skriver i stedet ned, hvad der går til, hvad.
- Bianca undersøger, om MobilePay kan opdeles i kategorier til juleloppemarkedet, fx "Tombola" og "Kantine".
- Vi beslutter at opsige vores abonnement til infoskærmen, da den ikke bliver brugt.
- Et pengebarometer bliver lavet som en fysisk løsning samt til hjemmesiden og ikke til infoskærmen (Laura står for dette).
- Trine sender et nytårsbrev ud.
- Vi beslutter at halvdelen af MCH-indtægterne går fortsat til de respektive grene. Derudover øremærkes OK-pengene til vores projekt 'halbund'. Vi vil opfordre medlemmer samt familie/venner til at downloade OK-appen.

#### **5/ Brochurer - skal vi lave nogle og lægge ved f.eks. dyrlæger?**

- Vi udsætter beslutningen om at lave brochurer til sommer, da det ikke er relevant lige nu, fordi vi mangler trænere og derfor ikke kan optage nye medlemmer.

#### **6/ Evt. vedtægtsændring ang. udvalgsmedlemmer?**

- **Forslag:** Udvalgsmedlemmerne skal betale grundkontingent og får træning gratis. Dette forslag vil vi tage med til generalforsamlingen.

#### **7/ Æresmedlemmer**

- Laura skriver en tekst, som Trine kan sende æremedlemmerne, hvor vi hører, om vi fortsat skal betale penge for, at de står som 'aktivt medlem'.

#### **8/ Økonomi - hvordan ser det ud? Hvordan posteres de forskellige ting - skal der laves om på posteringerne?**

- Vi kigger i fællesskab på regnskabet for 2024 til og med september.
  - Overordnet ser det fint ud. Man kan se, at vi har lavet nogle gode initiativer på bundlinjen.
  - Vi får et par indtægter/udgifter mere de næste 3 måneder i form af stævne, kurser og MCH arbejde.
  - Vi har ikke fået indtægter endnu fra robotplæneklipperen (40.250). Det følger vi op på.
  - Vi mangler stadig en masse indtægter som vi kan se frem til fra oktober. Her i blandt strømper og flere kantine indtægter.
  - Vi kigger på om vi skal have en ny internetudbyder næste år, da den vi har ny er steget i pris.
  - Bianca kigger på at ændre posteringer i bilaget, så man i regnskabet til generalforsamlingen kan se indtjeningen i de forskellige konkurrencer/grene.

## 9/ Nyt fra udvalgene

- **Lydighed:** Majbritt er gået af i udvalget og Hanne Thomsen vil gerne tage over.
- **Hvalpehold:** Lisa kan desværre ikke stå for hvalpehold til januar.
- **Nosework:** Planlægger en konkurrence d. 29/3 og et kursus i færdevandring til februar. Tina overtager konkurrenceholdet, da vi mister en træner. Camilla er i gang med grundforløb. Først til maj er der mulighed for nyt hold.
- **Rally:** God konkurrence
- **Agility:** Vil gerne holde to konkurrencer næste år.
- **Hoopers:** Vil gerne afholde to konkurrencer.

## 10/ Evt.

- Alle julegaver skal ligge klar d. 2. december.
- Æbleskiver til uge 49.

**Nyt møde:** Tirsdag d. 14/1-25 kl. 18.30. Bianca tager banankage med.